
...70סובב הולך 

2019ינואר 11שישי יום



Photo Album
by Levin





צוות מניעה

!!!לחברי ולחברות הקהילה שלום רב 

7.1.2019סיכום פגישה מיום -התחדשות צוות מניעה דביר

.  במפגש דובר על הנעשה בנושא בעבר ועל הרלוונטיות. השבוע התקיימה פגישה שנייה בנושא חידוש צוות מניעה

כמו כן הוסבר והובהר ההבדל המהותי שבין צוות מניעה לצוותים  , חידדנו את תפקיד הצוות ואת גבולות הגזרה שלו

.אחרים הפועלים בקהילה

מטרות הצוות

הצוות יתמקד . ראשית חשוב להבהיר כי צוות מניעה נועד לשרת את הקהילה והוא פועל בהתאם לצרכיה המשתנים

:במטרות המרכזיות הבאות

לאחר  . הצוות כפוף לוועד האגודה. חושב ובונה מדיניות קהילתית בנושא הסיכון והמניעה, מייעץ, להוות גוף מתכלל1.

.הצוות יבנה את התוכנית עבודה שלו למהלך השנה,מיפוי ושיח קהילתי

.או הקהילה/ככל שיידרש על ידי הצוותים השונים ו, צוות מניעה יתן מענה מיידי לסיטואציות סיכוניות בקהילה2.

שיטת העבודה

.צוות בינוי קהילתי ועוד, מועצה, חינוך: מדיניות המניעה תבנה בשיתוף הצוותים הרלוונטיים-

.יפורסם קול קורא הפותח ומזמין תושבים ובעלי ידע בתחום לקחת חלק בצוות זה-

חברי הצוות

אחראית תחום -טל שם טוב, דגנית בר משה וליאת ברגר-נציגות הורים : הצוות כפוף לוועד אגודה ובין חבריו נמנים

ר  "יו-ליאור חיון, מועצת חינוך-ירושלים סלע, מנהל החינוך-נועם בן אשר, ס דביר"עו-מורן לוי, הסיכון מטעם המועצה

.מנהל האגודה-עוזי הניג, האגודה

צוות מניעה וועד האגודהבברכה ובהצלחה   



כל מי שרוצה לפנק את היולדות  

היקרות של דביר באוכל בייתי או קינוח  

קטן ומתוק יכול להצטרף לקבוצת  

כל אחד יכול  , " בישלולה"מתנדבי ה

להצטרף לקבוצה ולהתנדב בעיתוי  

אז רק תשלחו  , ובכמות המתאימה לו 

!  תודה, לנו הודעה פרטית ונצרף אתכם
סיוון ומור, יערה, צוות הבישלולה 

אפשר גם להצטרף לווטסאפ  ! בוקר אור

: בקישור הבא

https://chat.whatsapp.com/KsbYuuCCZLvJ9i2KcY3SqR

,11.1.19, מיום שישיהחל 

מכיוון  62קו 

שומריה לתחנת רכבת קריית גת  קיבוץ 
06:00יוקדם לשעה 

מעניינת כתבה  ynet מתוך

מבקבוקים-אלף שקלים לגן 12שאספו ההורים "

,  מיקסר, ספרים, מגירות, איך אפשר לקנות לגן שידות

-וזו רק רשימה חלקית , סירים וכלי מטבח, מקרר, מיקרוגל

הכירו את  . אלף בקבוקים40אוספים ? מבלי להוציא שקל

ההורים והגננות שחרטו את נושא הקיימות והמיחזור על דגלם 

."בשטחומיישמים זאת 

אנחנו אמנם מזהמים עם קמיני  ! אצלנובקרוב 
�💥💥�לפחות נמחזר זכוכית ופלסטיק , עץ

https://chat.whatsapp.com/KsbYuuCCZLvJ9i2KcY3SqR


עסקה בחלקה הגדול בהסברים מפורטים על מבנה  , 30.12.18, שהתקיימה ביום ראשון, ישיבת מליאת המועצה לחודש דצמבר

אושר על ידי מליאת המועצה הקודמת בישיבתה  2019מכיוון שהתקציב לשנת . חות הכספיים השנתיים"תקציב המועצה והדו

המיועדת בדרך כלל לאישור  , את ישיבת דצמבר, רובם מכהנים בתפקיד לראשונה, ניצלו חברי המליאה, האחרונה לפני הבחירות

.ממלאת מקום גזבר המועצה ולימוד הנושא, לי אביטל-לקבלת הסברים מפורטים מנטע, התקציב השנתי

חברי המליאה אישרו הסכם בין המועצה לאבשלום המסדיר את חלוקת המגרשים באזור התעשייה החקלאי בית קמה בו  

אלף שקלים  700על פי ההסכם תקבל אבשלום . ממוקמים משרדי המועצה כמו גם המחסנים והמיבנים השונים של אבשלום

יש כאן פוטנציאל  . "פיצויים כדי לפנות חלק מהשטח ובו המוסך לטובת המועצה המתכוונת להסב אותו לטובת משרדים להשכרה

כספי השכרת המשרדים יופנו לתקציב  . הכנסות ויש לכולנו עניין להניע את המהלך מהר במטרה להגדיל את הכנסות המועצה

.ראש המועצה, אמר ניר זמיר" המועצה ולתקציבי פיתוח

נירית סקרה בפני חברי המליאה את  . 2017ח ביקורת משרד הפנים לשנת "שופר הציגה בפני המליאה את דו-נירית שרייבר

מיליון שקלים לקרנות הפיתוח מעבר  4המועצה העבירה : ליקויים3מבקר משרד הפנים מצא . ח"עבודת הביקורת ואת מבנה הדו

לא חייבה חלק מהתאגידים העירוניים בגין שימוש בציוד ושירותים שונים שניתנו על ידי המועצה ולא האצילה  , לתקציב המאושר

ועדת הביקורת קיבלה את תגובת המועצה לפיה בגלל מדיניות כספית אחראית נשארו יתרות  . סמכויות מחדש לוועדים בתחומה

לגבי האצלת  . לגבי חיוב התאגידים ביקשה הוועדה כי המועצה תוודא קיום מנגנון ונוהל לחיוב. כספיות שהועברו לקרנות הפיתוח

הסמכויות קיבלה הוועדה את הבטחת המועצה להקפיד על האצלת סמכויות בלוחות זמנים סבירים וזירוז האישור של תקציבי  

משמר  , להב, כרמים, דביר, בסיום הדיון בביקורת אישרה המליאה את הרכבי ועדות הביקורת בגבעות בר. הוועדים המקומיים

לעזור ולסייע למועצה למנות ועדות ביקורת בישובים בהם עדיין לא הוקמו  , כמו כן ביקשה נירית מחברי המליאה. הנגב ושובל

.ועדות ביקורת

נציגת שובל לדירקטוריון  , חסיה ישראלי, נציג תדהר לוועדת המכרזים, עוד אישרה המליאה את הצטרפותם של איציק אבוטבול

.לוועדת ההנחות, נציג דביר, עידן הנגב ואסף רוט

מליאת המועצה



לסיום הישיבה דיווח ניר לחברי המליאה מאז כניסתו לתפקיד הוא עוסק רבות עם בעיות בטחון אישי והשלכת פסולת  

"  למרות שקיימנו דיונים עם כל הגורמים, מצטברות הרבה מאד תלונות בנושא והטיפול בו לא מספיק טוב. "והצתתה

אנו מנסים כמיטב יכולתנו  . בעיית ההצתות היא בעיה אזורית איתה מתמודדות רשויות רבות באזור. אמר ניר

ובפנייה לכל גורם אשר יכול  .  להתמודד על ידי תיאום פגישות מול רשויות נוספות בנושא וקיום שולחנות עגולים אזורים

.משטרת ישראל והמשטרה הירוקה, לסייע כגון פרקליט מחוז

יש לנו פגישה עם האחראי על השיטור הקהילתי ואני מקווה שנהפוך להיות פיילוט במרחב  "בנושא הבטחון האישי 

, הכפרי במסגרתו נוכל לקבל תקציבים רבים שיאפשרו להגדיל את מספרם של השוטרים ולהוסיף מרכיבי בטחון שונים

".כמו מצלמות

בתגובה לכך ביקשו גילי  . עוד אמר ניר כי סוגיית סגן ראש מועצה בשכר נמצאת בבדיקה מבחינת המהות והעלות

נציגי משמר הנגב במליאה לקבל נייר עבודה של ראש המועצה לשנה הקרובה כדי לייצר סדר יום , מולכו ותומר רכטמן

הציע לקיים סדנת ועדים לצורך כך והמליאה קיבלה את  , נציג בית קמה, דורון יונאי. וסדרי עדיפויות לעבודת המועצה

.לית המועצה כי סדנה כזו מתוכננת ומתוקצבת"מנכ, הודעתה של הדרה גורפינקל







קיבוץ דביר

,לקהילת דבירשלום 
להמשיך  , 2019הנהלת קיבוץ דביר בחרה כאחד מיעדיה המרכזיים לשנת 

ולהשקיע
.בנראות ברחבי הקיבוץ

המהווה מקום, החלטנו לפתוח את השנה בהקמת גדר חיה סביב מתחם הקרוילות
.מרכזי בקיבוץ

,  לפיכך
כל קהילת, נשתול יחד, בשבט' במסגרת אירועי טו, 19.1.19–שבת ביום 

.שתילים סביב בתי הקרווילות, דביר

פרטים נוספים על אירוע. זה יתקיים בשיתוף ועדת תרבות וועד האגודהאירוע 
.השתילה ימסרו בנפרד

מכתב זה כדי להזכיר לכולנו על חשיבות השמירה על חצרות נקיות  ננצל 
.בסביבתנוועל נראות יפה 

בברכה
נציגת הנהלת דביר, רשףגילה 

אחראית דירות דביר, נילי סיגל

מנהלת הקהילה, גליה פלג



מנדלה מחומרי טבע שאספנו בטיול



.הריחות מהגן שלנו הגיעו למרחקים ובישמו את רחבי הקיבוץ



בתחילתה עוד הרכבנו והכנסנו לעבודה, שנה דינמית מאוד ומלאה באתגרים: טסה וכבר אנחנו בסיכום השנה8102שנת 

קלטנו את מדפסת התלת מימד. שעזרה לנו לתת מענה מהיר יותר ללקוחות הקצה, ל'טון של אנג0811את מכונת 

מיכל, תבניות חדשות9הפעלנו . אותנו בכמה רמות במודלים ודוגמאות לפיתוח וללקוחות" הקפיצה"ש, להנדסת הפיתוח

פקקים, מכסה אוניברסלי, 261מייכל אייס , פעמון אשפה, כוכב821מכסה לגוף אשפה , כוכב821גוף אשפה , 8.0אייס 

0111וסיפון למשטח היגייני 0111בסיס למשטח היגייני , ליציאת ניקוז. 

כוכב ומשטח היגייני821עגלת אשפה , )דיג(261מיכל אייס , 8.0מוצרים חדשים שהם מיכל אייס 2תבניות אלו היו עבור 

.הפעלנו קו גריסה חדש דו שלבי. 0111בנוסף הסבנו את קו ריתוך המשטחים שיתאים גם למשטח ההיגייני . 0111

והפעלנו קו יצור חדש למיכלי אייס באירופה בצרפת, שלחנו תבנית לצרפת. הקמנו מערכת טיפול חדשה בשפכי המפעל

במפעל Belliתחילת הייצור בצרפת היה כרוך בעבודה רבה של כמעט כל מחלקות המפעל . מעט ללקוח" התקרבנו"וכך 

קיבלנו לדולב שתי מכונות. איכות וכספים, מערכות מידע, הרכש האחזקה, פי הלוגיסטיקה"הת, מההנדסה ותפעול

הפעלנו את מערכת ה. הטבעה חדשות לרצפת היצורepdm) במעבדה . לחברות הבנות) מערכת לניהול שרטוטים ומידע

התחדשנו במכשיר MFIהלוגיסטיקה עם ' שיפרנו את תנאי העבודה של מח. שמשדרג אותנו בבדיקת איכות חומרי הגלם

הוצא, שופצו משרדי ההנדסה והפיתוח. הגעת המשרדים היבילים ואף ניצלנו הזדמנות וחגגנו זאת בארוחת בוקר מפנקת

נפתח עוד. התחדשנו בשירותים ומקלחות לעובדים עם שפע של תאים וחדרי הלבשה, משם קיר האסבסט לרווחת כולם

תקני0סיימנו הסמכה ל ". צפוני"חדר ישיבות המכונה  ISOהצגנו את המוצרים שלנו בתערוכות ברחבי העולם . חדשים

היתה השנה8102, ארגנו את מערך המכירות בחברות הבנות והכנסנו שינויים, ל"הוחלף מנהל מכירות חו, וגם בארץ

מערכות מידע סיימו את שדרוג. הטובה ביותר ליצוא וזאת למרות האתגרים החדשים והמתחרים אתם אנו מתמודדים

חדר השרתים וכן מערכת DRבתחום משאבי האנוש קיצרנו את שבוע . שמגבה את כל נתוני המפעל באתר מרוחק

בנוסף להדרכות האיכות והבטיחות, שינויים פרסונליים' היו מס. פ חוק"עדכנו משכורות המינימום ע, שעות28העבודה ל 

טיילנו בצפון בטיול, הרמנו כוסית וציינו חגים. עברו כל עובדי המפעל הדרכות בנושא הטרדה מינית וכן אבטחת מידע

על כך נביא, עשינו קפיצה בעשייה בנושא הבטיחות במפעל. השקנו מיתוג חדש ורענן שהתקבל מעולה, מגבש ומהנה

בתחום החדשנות כבר דובר ועוד יפורט בהמשך הגליון אבל עבדנו קשה ולחוץ וגולת הכותרת. בקרוב סקירה מפורטת

8102היתה האקתון אתגרים . 

...קצרה היריעה... קרו כאן עוד המון דברים

2018דצמבר –מידע דולב 



הסמינר השנתי של צוות המכירות של שווק  

צרפת Lyon:בל נערך השנה "חו

במהלך הסמינר עברנו על התוצאות הכמותיות  

ניתחנו  , 8102וההישגים האיכותיים במהלך 

,את החוזקות ודברנו על האכזבות

העמקנו על המתחרים  , הצגנו מוצרים חדשים

ובחנו השקעות ויעדים עם פוטנציאל צמיחה  

.ורווח לשנה החדשה והבאות אחריה

הצגנו את השינויים במבנה הארגוני החדש 

והשקענו לא מעט בהעברת מידע ולמידה  

" PRACTICE" על ידי פעילות , האחד מהשני
בה כל מנהל חברת בת הציג את התחום בו 

בעבודה  , הוא שולט בצורה הטובה ביותר

בקבוצות מעורבות בדקנו את יישום

הצגנו . התובנות בכל אחת מחברות הבנות. -

8109את תכנית העבודה ל 

ניכר שהאווירה  , היה מפגש מוצלח מאוד

הטובה ותחושת שיתוף הפעולה מילאה את  

–המשתתפים במוטיבציה מחודשת תודה 

למארגנים ובהצלחה לכולנו





8102סיכום האקתון אתגרים 















מורדיגשם 2018-2019

מ"מ ביוםתאריך
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בשטח פרדס לקראת זריעת בצלטיחוח : ש "גד



אקוסטימופע -מיכה שטרית 

התחלה

21:30 14.02.2019
סיום

23:30 14.02.2019

מיקום

כרמיםלקהילה קיבוץ במה 

:  להזמנת כרטיסים

https://eventbuzz.co.il/lp/ev
ent/ziiwi

file:///C:/Users/Levin/Desktop/סובב 70/סובב 70.docx
https://eventbuzz.co.il/lp/event/ziiwi


לו הייתי רוטשילד וסלאח

!ט"תשע, לשנה זו, את מועדון הזמר הרביעיקבלו 

.כך מראשית השנה( 20:00)= 8בשעה מתחילים 

(כרגיל)ומפגשנו הרביעי יתקיים ביום חמישי , לפעילותנו35-אז אנחנו בשנה ה

בִיר  , 20:00בשעה , 2019בינואר  17,  ט"א בשבט תשע"י –כמובן  בקיבוץ דְּ

נרֶ-אורחנו הוא השחקן, והפעם ן דַטְּ ר נָּתָּ .פסנתר, בליווי ליאור רונן, זַמָּ

.תקופות ומופעים בהם השתתף, בערב יהיו שירים מהרכבים

,עלי שלכת, פנס בודד, אהבה בת עשרים, לו הייתי רוטשילד: משירֵי הערב

–––ועוד ועוד " סאלח שבתי", "כנר על הגג", "גבירתי הנאוה"שירים מ

,נמשיך לטפח את שירי הזמר העברי, ט בעיצומה"עונת הזמר תשע, חברות וחברים

נה, ניפגש !ר -י-ש-ק  ל-י-ס-פ-א  נ-ל-ו,  נשיר וניהָּ

גידי לויתן: צילום

http://www.bns.org.il/wp-content/uploads/2018/12/%D7%A0%D7%AA%D7%9F-%D7%93%D7%98%D7%A0%D7%A8-11-%D7%9B%D7%95%D7%AA%D7%A8%D7%AA.jpg
http://www.bns.org.il/wp-content/uploads/2018/12/%D7%A0%D7%AA%D7%9F-%D7%93%D7%98%D7%A0%D7%A8-11-%D7%9B%D7%95%D7%AA%D7%A8%D7%AA.jpg






מעלון המועצה  

משיקים את הפארקמוטורי בפסטיבל לכל  

המשפחה

, יום ראשון, כאלף מבקרים הגיעו אתמול

ליום הראשון של הפסטיבל המוטורי   , 25.9.18

המשותף motorcityהראשון בפארק המוטורי 

,  בסמוך לשדה תימן, למועצה ולבאר שבע

ראשת המועצה ורוביק , בהשתתפות סיגל מורן

.ראש עיריית באר שבע, דנילוביץ

המהווה את אירוע ההשקה של  , בפסטיבל

motorcity , צפו המבקרים במופעים מוטוריים, 

תצוגת  , סבבי מירוצים של מכוניות ואופנןעים

מכוניות ונהנו מדוכני מזון ומיתחם מתנפחים 

עמית אגרונוב: צילום. גדולים במיוחד



...נו שיבואו כבר



הפינה הירוקה
אתם מוזמנים  . לעסוק בנושאי הסביבה הירוקה שלנופינה שמטרתה 

את  לתרום ולהעשיר במטרה ...צילומים ועוד, מאמרים, לשלוח מידע

.  מי שהנושא קרוב לליבו

ילדי הגן בוחרים עצים בדביר: והפעם 

:או

מגדיר עצים בדביר

ערכה והביאה לדפוס, צילמה, הנחתה

הגננת הירוקה-לילך דנדקר 
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